
 
 

Skolebestyrelsen 2020/21 

 

Referat SB22 
 

Skolebestyrelsesmøde (22)  

Mandag d.2. november 2020 
19:00 – 21.00  
 

Gæst: Maria Argiris – Pædagogisk afdelingsleder. 
 
Mødested:                            Afdeling Morud                                                                              

 

Mødedeltagere:  
Pia Skov Hansen (Skolebestyrelsesformand), Charlotte Ellemose Sonne (Forældrerepræsentant), Jesper Hansen 
(Næstformand), Mads Kyed (Forældrerepræsentant), Christina Nordenbæk (Forældrerepræsentant), Mette Fugl 
Nicolaisen (Forældrerepræsentant), Tina Kannegaard (Forældrerepræsentant), Lene Bro (Forældrerepræsentant), Niels 
Pedersen (medarbejderrepræsentant), Henriette Lorentzen (medarbejderrepræsentant), Hanne Funch Engelstad 
(medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Anders Thingholm (Afdelingsleder) 
 

Elevrådsrepræsentanter:  
Kristoffer Georgi Jensen 9AM (Formand), Sebastian Physant Brok 9AM (næstformand) 
 
Mødeleder: Mette Fugl Nicolaisen 
Gæst: Maria Argiris, Pædagogisk afdelingsleder 
 

 

Møderække 2020 – 2021:Torsdag 13.08 – Torsdag 17.09 – Mandag 02.11 – Torsdag 03.12 – 2021 – 
Tirsdag 12.01 – Onsdag 03.02 – Mandag 01.03 – Onsdag 07.04 – Torsdag 06.05 – Tirsdag 01.06 

 

Punkt 174: Godkendelse af referat                                                                                                     5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At skolebestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Referat godkendt. 

Bilag: Mødereferat SB 21 
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Punkt 175: Elevrådet               10   min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling:  

Afbud/Frafald fra begge elevrådsrepræsentanter. 

HE orienterede oven på seneste elevrådsmøde: 

-Navngivning af det nye fællesareal ved mellemtrinnet, afd. M. Elevinddragelse ift. navn, der er 
lavet konkurrence. 

-Toiletforhold … 

-Forventninger til håndtering af Covid-19 i skoledagen (retningslinjer mv.). Udskolingselever vil 
gerne være i læ, da der er meget åbent (vind, regn). Ordning med ”indesko” kører rigtig godt.  

-Afd. V trænger til nyt udstyr/tøj i skolepatruljen (EH, kontaktlærer er ”på opgaven”).  

Beslutning:  

-Ledelsen går videre med at se på muligheder ift. læ på græsarealet, hvor udskolingen skal 
opholde sig i pauser. Teknisk Service inddrages. 

Bilag: Referat fra sidste elevrådsmøde  

 

Punkt 176: Orientering fra ledelsen                                                                         20    min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen.  

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling:  
Status i forhold til lederteamet: Orientering foretaget.  
 
Ansættelser: Mandag d. 26/10 blev Marianne Ø. Rystedt ansat som den nye teamleder i Børnehuset 
(Ledende pædagog). Genopslaget var en god beslutning, og der var stærke kandidater at vælge 
imellem.  
 
Status på byggeri og cykelstiprojekt: Forløber planmæssigt. Byggeriet er i sidste fase.  
 
E-sportssamarbejde med Morud IF: 
Vi er nået langt med aftalerne omkring E-sport i Langesøhallen.  
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Klub-del er klar til at gå i gang. 
Samarbejdet i Veflinge undersøges nærmere. 
 
Beslutning:      

Bilag: 

 

Punkt 177: Status på Covid19                                                                       10     min.           

Beslutningstema: Corona 

Indstilling: At skolebestyrelsen orienteres om status vedrørende covid19-situationen i dagtilbud og 
skoler. 

Sagsfremstilling: Skoleledelsen orienterer om de gældende retningslinjer. Feedback og input fra 
skolebestyrelsen – som kan bruges fremadrettet.  

Vigtigt, at vi bruger hinandens perspektiver.  

Symptomer – procedurer for hjemsendelse? 

Hvad med forældre, der er i risikogruppe? Digitale løsninger virker godt. 

 

Beslutning:  

Bilag: 

 

Punkt 178: Fokus på Trivsel                                               30 min.          

Beslutningstema: Trivsel 

Indstilling: Opfølgning fra drøftelserne på sidste skolebestyrelsesmøde 

Sagsfremstilling: Vigtigt med fokus på adfærd, gruppedynamikker (hårdt sprog), kultur. Det vi er 
optaget af ser vi. At få temaet bragt op på et niveau hvor vi som bestyrelse kan arbejde med det. 
Hvad vi vil med de unge? Hvilke kompetencer vil vi give dem med fra Havrehedskolen? Hvordan kan 
og vil vi som skolebestyrelse arbejde med emnet? 
 
Indspark fra Pia S. Hansen: Nina Hegn (forældreinddragelse, fra fordeling af ansvar til fælles ansvar). 
Hvorfor sker det, at elever på forskellige elever, sammen med deres forældre, vælger at forlade 
Havrehedskolen? 
Hvor gode er vi til at formidle vores resultater for trivsel? 
Bekymring for de få elever, hvor trivslen virkelig går den forkerte vej? 
Hvordan kan vi gribe ind, inden det er for sent? 
Hvordan kan elevrådet komme i spil? ”Hilseambassadører”? 
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Hvordan kan forældre komme ind mere i spil ift. trivsel? 
  
 
Beslutning:     
Medlemmer i styregruppen 
Lene Bro 
Allan B. høj 
Pia S. Hansen 
Tina Kannegaard 
Niels Pedersen 
 
Bilag: 

Punkt 179: Skole-hjemsamarbejde udviklingsgruppe                                                           30 min.          

Beslutningstema: Skole-hjemsamarbejde. 

Indstilling: Opsamling vedrørende arbejdet med skole-hjemsamarbejdets udvikling i såvel klasser 
som bestyrelsens udviklingsgruppe.  

Sagsfremstilling: Emnet blev senest drøftet SB17 d. 3. marts 2020 (punkt 135). Grundet Corona er 
emnet udskudt. Der behov for opfølgning.  
  
Arbejdsgruppen har været samlet d.27.10. 
Gruppens arbejde er i den afsluttende fase oven på et langt forløb. Arbejdet blev nærmere 
præsenteret.  
 
Beslutning: 
Samledokument, med pointer/opfølgning fra temaaften og skolebestyrelsens holdnings- og 
fokuspunkter i skolehjem-samarbejdet, justeres oven på seneste feedback.  
 
Bilag: Revideret kontaktforældreinformation  

 

 

Punkt 180: Eventuelt                                          5 min.           

Beslutningstema: 

Indstilling: 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Besøg fra børnehuse, inden de starter i Førskolen – har svære vilkår og kan på nuværende 
tidspunkt ikke lade sig gøre. 
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Mødeleder næste gang: Chalotte 

Bilag:  

 

 

 

… 

 

 

 

Punkter til SB23 (torsdag d. 3/12):                                                                    

Mødeleder SB23 (torsdag d. 3/12): 


